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Kaj vas je zanimalo v mladosti in katero srednjo šolo ste izbrali? Zakaj ste se odločili za to smer? 
Že od mladih nog sem rad razstavljal igrače, kar je kasneje vodilo do razstavljanja računalnikov in 
ostale tehnologije. Za navdušenje nad računalniki pa lahko »okrivim« tudi družinskega člana, ki se 
ukvarja z informacijsko tehnologijo in mi jo je tudi predstavil ter mi omogočil stik z računalnikom že 
zelo zgodaj. V osnovni šoli sem se vključil v računalniški krožek in še naprej krepil zanimanje za 
tehnologijo. Moji interesi so mi pomagali tudi pri izbiri srednje šole, saj sem se vpisal na 
Elektrotehniško-računalniško strokovno šolo in gimnazijo Ljubljana, ki sem jo uspešno zaključil kot 
tehnik računalništva. Za študij informatike na VSŠ ŠC Kranj sem se odločil zaradi želje po nadgradnji in 
uporabi pridobljenega teoretičnega znanja v prakso. 
 
Ustaviva se pri vašem diplomskem delu. Kdo je bil mentor iz šole, kdo je bil mentor iz podjetja, 
kakšen je bil naslov vašega diplomskega dela? 
Moj mentor pri diplomski nalogi je bil g. Borut Vehovec, ki poučuje predmet Računalniške 
komunikacije in omrežja. Mentor v podjetju je bil g. Tadej Rančov, ki vodi podjetje INFO IT, ki se 
ukvarja z informacijskimi rešitvami za manjša podjetja in fizične stranke. 
 
 
Ali nam lahko na kratko predstavite še vsebino vašega diplomskega dela? 
Moje diplomsko delo prikazuje vzpostavitev omrežja za podjetje, ki prehaja iz manjšega v srednje 
veliko. V svojem diplomskem delu sem implementiral naprave IOT (npr. pametna vrata, kamere, 
termostati) v omrežje podjetja ter s tem izboljšal nadzor, učinkovitost delovanja ter zmanjšal stroške 
upravljanja podjetja. 
 
 
Skupnost Višjih strokovnih šol RS vam je za vašo diplomsko delo podelila priznanje, za kar vam 
iskreno čestitamo. Kaj vam to priznanje pomeni? 
Osebno mi to priznanje pomeni potrditev, da sem uspešno uporabil pridobljeno teoretično znanje 
tudi v praksi. Priznanje prikazuje tudi moj trud in vložen čas, ki sem ga porabil pri izdelavi 
diplomskega dela. 
 
Ali nam lahko zaupate, kje ste zaposleni in kakšne so zahteve vašega delovnega mesta? 
Ravno sem zamenjal delovno mesto in sicer sem sedaj zaposlen v podjetju Resalta d. o. o., ki je 
vodilno neodvisno podjetje na področju energijskih storitev in razvoja obnovljivih virov energije na JV 
Evrope. V podjetju sem zaposlen kot IT inženir, kjer skrbim za informacijski sistem podjetja in 
digitalizacijo ter za razvoj aplikacij. 
 
S čim se najraje ukvarjate v prostem času, ki vam ga verjetno ne ostane prav veliko? 
V prostem času poskušam biti čim bolj aktiven, saj velik del svojega delovnika presedim, zato 
poskušam svoj prosti čas izkoristiti za bolj dinamične aktivnosti (npr. pohodništvo, tek, fitnes). 
Pogosto pa svoj prosti čas namenim tudi pridobivanju novih znanj, tako na svojem področju kot tudi 
na drugih področjih.  
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